

MOTION

In Committee

AMENDMENT TO BILL 205

THE REGIONAL HEALTH AUTHORITIES
AMENDMENT ACT
(MAMMOGRAPHY ACCREDITATION)

Moved by Mrs. Driedger

THAT the proposed section 28.1, as set out in Clause 2 of the Bill, be amended by striking out "must ensure that a mammography unit is not used in its health region unless" and substituting ", health corporation or health care organization must ensure that a mammography unit is not used in any facility owned or operated by the regional health authority, health corporation or health care organization unless".

MOTION

Étude en comité

AMENDEMENT AU PROJET DE LOI 205

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES OFFICES
RÉGIONAUX DE LA SANTÉ
(HOMOLOGATION DES MAMMOGRAPHES)

Motion de M^{me} Driedger

Il est proposé que l'article 28.1, édicté par l'article 2 du projet de loi, soit amendé par substitution, à « veillent à ce que les mammographes utilisés dans leur région sanitaire », de « , les personnes morales dispensant des soins de santé et les organismes de soins de santé veillent à ce que les mammographes utilisés dans les établissements qui leur appartiennent ou qu'ils gèrent ».

MOTION

In Committee

AMENDMENT TO BILL 205

THE REGIONAL HEALTH AUTHORITIES
AMENDMENT ACT
(MAMMOGRAPHY ACCREDITATION)

Moved by Mrs. Driedger

THAT Clause 4 of the Bill be replaced with the following:

Coming into force

4 This Act comes into force on March 31, 2012.

MOTION

Étude en comité

AMENDEMENT AU PROJET DE LOI 205

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES OFFICES
RÉGIONAUX DE LA SANTÉ
(HOMOLOGATION DES MAMMOGRAPHES)

Motion de M^{me} Driedger

Il est proposé que l'article 4 du projet de loi soit remplacé par ce qui suit :

Entrée en vigueur

4 La présente loi entre en vigueur le 31 mars 2012.